
WARNINGS :  

请勿使用此设备： 
 

If you are in the care of a physician, consult your physician before using this device.  

如果您还在医生的诊疗中，请在使用此设备之前咨询您的医生。 

 

If you are susceptible to Reflex Syncope (fainting) for example, as a result of donating blood, 

getting a shot or due to anxiety then please consult your physician. 如果您是易受影响者容

易产生晕厥反应， 例如在捐血后（捐血后有稍微晕是正常的，而不是晕倒），受惊吓

后或是焦虑会引起的过度性反射性晕厥（晕倒）， 如果时常有类似此情况，请在使用

此设备之前咨询您的医生。 

 

 

DO NOT use the device if you have a cardiac pacemaker, implanted defibrillator, or other 

implanted metallic or electronic device. 

•如果您有心脏起搏器，植入的除颤器或其他植入的金属或电子设备不可使用 

 

DO NOT use during pregnancy or if you are breastfeeding 

•在怀孕期间或正在母乳喂养不可使用 

 

DO NOT use this device if you have epilepsy or a history of seizures. 

•如果您患有癫痫病或癫痫病史不可使用 

 

DO NOT use this device if you have a Bell’s Palsy, impaired cranial nerve function. 

•如果您有 Bell’s Palsy 贝尔氏麻痹性颅神经功能受损不可使用 

 

DO NOT place Bellabee on body in locations other than those directed. 

•避免将 Bellabee 放在非指定的身体部位上 

 

DO NOT use this device while driving, operating machinery, or during any activity in which 

stimulation can put you at rick for injury. 

•在驾驶，操作机械或进行刺激可能会导致受伤危险的任何活动期间不可使用 

 

DO NOT use the device while in a shower, bath, pool, or other body of water. 

•在淋浴，浴缸，游泳池或其他水域中不可使用 

 

DO NOT use device if the housing has been damaged. 

•如果外壳已损坏不可使用 

 

DO NOT use device in the presence of strong electromagnetic fields. 

•在强电磁场中不可使用 

 


